
                                                          Zápis  
z 5. mimořádného veřejného zasedání Zastupitelstva MČ Praha – Slivenec 

ze dne 11. 5. 2011 
 

Zasedání bylo zahájeno v 18.05 hod. 
Přítomni:  Ing. Petr Andres, Ing. Petr Harna, Milena Hollmannová, Mgr. Lenka Kudláková, Ing. 
Ondřej Mika, Mgr. Jana Novotná, CSc., RNDr. Jana Plamínková, Ing. Simona Strauchová, Ing. 
Vorlíček, Doc. Ing. Petr Pick 
Omluveni: RNDr. Petr Sztacho,CSc., 
 
Zasedání zahájila a řídila  RNDr. Jana Plamínková.  
 
K bodu 1) programu  
 
Do návrhové  komise byli navrženi: Ing. Mika a Ing. Harna - zvoleni jednohlasně 
Za ověřovatele zápisu byli navrženi:  Mgr. Kudláková a Ing. Andres– zvoleni jednohlasně 
.  
 
Program : 
 
1.       Zahájení, volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu. 
2.       Pronájem čp. 22 
3.       Výběrové řízení na propustek v Holyni 
4.       Dary 
5.       Různé 
 
Program byl schválen jednohlasně. 
 
 
K bodu 2) programu – pronájem čp. 22 
-část nemovitosti čp. 22 v ulici Ke Smíchovu byla  pronajata firmě Miško,s.r.o., která zvítězila ve 
výběrovém řízení konaném dne 9.5.2011, za cenu 17.500,-Kč za měsíc. 
Usnesení č. 65/5/2011 – přijato 9 pro, 1 zdržení 
 
 
K bodu 3) programu výběrové řízení na propustek v Holyni 
-výběr zhotovitele byl stažen z jednání, neboť stavební komise zhotovení propustku nedoporučila 
vzhledem k vysoké ceně díla,výběrové řízení bude prodlouženo a výběr zhotovitele bude schválen na 
příštím  řádném veřejném zasedání ZMČ  
 
K bodu 4) programu – dary 
Starostka navrhla zastupitelům rozšířit bod 4) programu o dotace tj. Dary a dotace, zastupitelé 
s doplněním programu jednohlasně souhlasili. 
 
-navýšení rozpočtu o 450 tis. Kč. Jedná se o grant  v oblasti sportu a tělovýchovy pro MČ a školy - 
150 tis. Kč – investiční prostředky na lanovou pyramidu na hřiště v ulici Za Farou a 300 tis. Kč –
neinvestiční prostředky na opravu školního sportovního hřiště 
Usnesení č. 66/5/2011 – přijato jednohlasně 
 
-neinvestiční dotace pro Místní knihovnu ve výši 6.600,- Kč 
Usnesení č. 67/5/2011 – přijato jednohlasně 
 
-účelová dotace na integraci žáků pro ZŠ ve výši 144,3 tis. Kč 
Usnesení č. 68/5/2011 – přijato jednohlasně 
 
 
 



-sponzorské dary na Slivenecké Letnice 2011 v částce 70 tis. Kč 
Usnesení č. 69/5/2011 – přijato jednohlasně 
-rozpočtové úpravy dle tabulky č.2 
Usnesení č. 70/5/2011 – přijato jednohlasně 
 
 
 
K bodu 5) různé 
-smlouva o smlouvě budoucí se spol. Mramorka na koupi komunikace U Svahu vč. pozemků pod 
komunikací za 1.000,- Kč 
Usnesení č. 71/5/2011 – přijato jednohlasně 
 
Starostka předložila zastupitelstvu k projednání několik témat: 
 
-Poskytnutí   části  pozemku v ulici V Doubcích na rozšíření komunikace na žádost paní K. Souhlas 
s výstavbou byl ze strany MČ podmíněn přenecháním části pozemku na rozšíření komunikace.  Před 
začátkem stavby  rodina K. slíbila, že část pozemku  na rozšíření komunikace věnují, nyní tento slib 
nechtějí splnit. Pan Ing. Vorlíček se domnívá, že je potřeba provést revizi zaměření. Odkup pozemku 
je možný za 675,- Kč/m2. Ulicí vede vojenský kabel, který má tajné ochranné pásmo. Je třeba 
zformulovat usnesení, starostka navrhla, že případ předá právníkovi. 
 
-Rozšíření chráněného ložiska za rozvodnou – předložená žádost firmy  Lasselsberger, která má 
lom za rozvodnou a chce, aby se zastupitelstvo vyjádřilo k rozšíření chráněného ložiska. Starostka 
navrhla zastupitelům jít se podívat na místo 18.5.2011 v 18:00 hodin. Pan Ing. Vorlíček upozornil na 
to, že když se ložisko otevře, bude to na 50 let a že se k této záležitosti vyjadřovalo i předminulé 
zastupitelstvo. Dále upozornil na to, že dokumenty k této věci včetně kapitálové účasti obce při 
uvedení do původního stavu  jsou na úřadě. Upozornil také na to, že po těžbě zůstane díra. Ing. 
Strauchová mu oponovala tím, že tam díra nezůstane, neboť dle zákona firma musí provést rekultivaci. 
Starostka upozornila, že rozšíření těžby není v souladu s naší strategií, neboť  je v této lokalitě  v plánu 
rekreační oblast. Zastupitelé se nakonec dohodli, že se za rozvodnu půjdou podívat až po schůzce 
s Lasselsbergrem, která se uskuteční v pondělí 16.5.2011, pokud nastanou nové skutečnosti. 
 
-Ing.Mika hovořil o článku ve Zpravodaji ODS Prahy 5, který se nehezky zmiňuje o dění v současném 
zastupitelstvu MČ Praha-Slivenec a žádal vysvětlení po Ing. Harnovi a Ing. Vorlíčkovi. Zmínil také, 
že funkce v kontrolním výboru ZMČ Praha-Slivenec jim  byla nabídnuta a jejich členství v něm  je 
kdykoliv možné. Zájem ale opět neprojevili. Ing. Harna konstatoval, že s tímto článkem nesouhlasí, do 
kontrolního výboru by se zapojil, ale ne oficiálně, protože jsou věci, se kterými nesouhlasí. Vše na 
příštím přípravném zasedání vysvětlí. Ing. Vorlíček po dotazu, co si má občan Slivence a Holyně 
myslet, když si přečte tento článek, odvětil, že si to občan přečte a ví, o co jde. Problém vidí v tom, že 
ODS byly nabízeny v kontrolním výboru 2 posty, což je dle něj výsměch, protože když má výbor 
fungovat, z nějaké protistrany, musí mít nadpoloviční  většinu. Dále Ing. Vorlíček hovořil o tom, že ho 
překvapilo vyřazení jednání o bytovce z důvodu zmatečnosti. Starostka mu vysvětlila, že šlo o 
usnesení nepřesně formulované, v tom, že MČ Praha-Slivenec má bytovku čp.462 v ulici Ke 
Smíchovu ve správě a ne v majetku, jak bylo uvedeno ve zmíněném usnesení. Byl to ale pouze 
formální nedostatek a z MHMP nám bylo doporučeno toto usnesení z důvodu zmatečnosti zrušit, 
neboť bylo stejně nadbytečné. Ing. Vorlíček chtěl vědět, jestli peníze vložené do této bytovky byly 
peníze obce nebo Magistrátu. Starostka mu vysvětlila, že všechen majetek Slivence včetně židlí, na 
kterých sedíme, včetně hřiště, školy atd. je majetek hlavního města Prahy a nám je pouze svěřen do 
správy. Ing. Vorlíček chtěl dále vědět, od koho dostáváme peníze na správu tohoto majetku a starostka 
mu vysvětlila, že od Magistrátu a z dalších zdrojů. Ing. Vorlíček si ale nemyslí, že bychom na 
zateplení bytovky dostali nějaké peníze od Magistrátu a hlavně nemáme spoléhat na Zelenou úsporám. 
Ing. Strauchová mu na toto odvětila, že ze Zelené úsporám máme již rozhodnutí o přidělení peněz na 
zateplení bytovky. Starostka ještě vysvětlila Ing. Vorlíčkovi, že tak jako investujeme do bytovky, tak 
investujeme i do dalších objektů svěřených do správy MČ Praha-Slivenec, např. do školy, komunikací, 
fotbalového hřiště atd. Zdůraznila, že žádné právní předpisy porušeny nebyly a nadbytečné rozhodnutí 
o bytovce nám doporučil Magistrát zrušit. Ing. Andres se zeptal, co si Ing. Vorlíček představuje pod 
pojmem „lumpárna“, který se vyskytl ve jmenovaném článku. Ing. Mika vysvětlil Ing. Vorlíčkovi, že  



 
je možno se o všem bavit a dohodnout se bez jakéhokoli napadání. Článek vidí Ing. Vorlíček jako 
informovanost lidí o tom, co se tady děje, a z 90 % s tímto článkem souhlasí. Opět bylo nabídnuto Ing. 
Mikou a Mgr. Novotnou, že se mohou kdykoli zastupitelé ODS přihlásit do kontrolního výboru a 
mohou si tak zkontrolovat všechny platby, akce a investice v MČ Praha-Slivenec. 
 
 
 
 
 
V  19,30 hod. starostka Plamínková ukončila zasedání. 
 

 

 

Zapsala: B. Růžičková    ……………………………… 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:  Mgr. Lenka Kudláková  ……………………………….    

                

                                 

            Ing. Petr Andres    ….…………………………… 

 

 

 

Starostka MČ Praha – Slivenec:  RNDr. J. Plamínková    ……………………………….. 



U S N E S E N Í  č. 65/5/2011 
Zastupitelstvo MČ Praha – Slivenec 

 
schvaluje 

 
výběr nájemce části objektu č.p. 22 v k.ú. Slivenec, firmu Miško, s.r.o., která 

zvítězila ve výběrovém řízení konaném 9. 5. 2011, za cenu 17 500 Kč za měsíc, 
a pověřuje starostku uzavřením smlouvy.   

Zápis z výběrového řízení je součástí usnesení.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

V Praze – Slivenci dne  11.5.2011 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Simona Strauchová                                 RNDr. Jana Plamínková  
 zástupkyně starostky                                                  starostka 

 
 
 
 
 



U S N E S E N Í  č. 66/5/2011 
Zastupitelstvo MČ Praha – Slivenec 

 
schvaluje  

navýšení rozpočtu v příjmové i výdajové části o 450 tis. Kč. Jedná se o přidělení 
grantů v oblasti sportu a tělovýchovy v hl. m. Praze na rok 2011 určených pro 

MČ hl. m. Prahy, školy a školská zařízení schválených ZHMP usnesením č. 6/14 
dne 28. 4. 2011. 150 tis. Kč jsou investiční prostředky na doplnění hřiště v ulici 
Za Farou o lanovou pyramidu. 300 tis. Kč jsou neinvestiční prostředky určené 

na opravu školního sportovního hřiště.  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

V Praze – Slivenci dne  11.5.2011 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Simona Strauchová                                 RNDr. Jana Plamínková  
 zástupkyně starostky                                                  starostka 

 
 
 
 
 



U S N E S E N Í  č. 67/5/2011 
Zastupitelstvo MČ Praha – Slivenec 

 
schvaluje 

navýšení rozpočtu v příjmové a výdajové části o 6 600,- Kč. Jedná se o 
poskytnutí neinvestiční dotace pro Místní knihovnu, kterou schválilo ZHMP 

svým usnesením č. 6/37 ze dne 28. 4. 2011. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

V Praze – Slivenci dne  11.5.2011 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Simona Strauchová                                 RNDr. Jana Plamínková  
 zástupkyně starostky                                                  starostka 

 
 
 
 
 



U S N E S E N Í  č. 68/5/2011 
Zastupitelstvo MČ Praha – Slivenec 

 
schvaluje 

navýšení rozpočtu v příjmové a výdajové části o 144,3 tis. Kč . Jedná se o 
poskytnutí účelové neinvestiční dotace pro ZŠ a MŠ , a to na integraci žáků pro 
období od 1.1.2011 – 31.8. 2011,  kterou schválilo ZHMP svým usnesením č. 

6/16 ze dne 28.4. 2011. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

V Praze – Slivenci dne  11.5.2011 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Simona Strauchová                                 RNDr. Jana Plamínková  
 zástupkyně starostky                                                  starostka 

 
 
 
 
 



U S N E S E N Í  č. 69/5/2011 
Zastupitelstvo MČ Praha – Slivenec 

 
schvaluje 

navýšení rozpočtu v příjmové i výdajové části o 70 tis. Kč přijetím darů dle 
příloh, které jsou nedílnou součástí tohoto usnesení. Finanční prostředky jsou 

určeny na festival Slivenecké letnice. 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

V Praze – Slivenci dne  11.5.2011 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Simona Strauchová                                 RNDr. Jana Plamínková  
 zástupkyně starostky                                                  starostka 

 
 
 
 
 



U S N E S E N Í  č. 70/5/2011 
Zastupitelstvo MČ Praha – Slivenec 

 
schvaluje 

rozpočtové úpravy č. 2 dle přiložené tabulky, která je nedílnou součástí tohoto 
usnesení. 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

V Praze – Slivenci dne  11.5.2011 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Simona Strauchová                                 RNDr. Jana Plamínková  
 zástupkyně starostky                                                  starostka 

 
 
 
 
 



U S N E S E N Í  č. 71/5/2011 
Zastupitelstvo MČ Praha – Slivenec 

 
souhlasí 

s uzavřením smlouvy o budoucí kupní smlouvě se společností Mramorka, s.r.o. 
na koupi komunikace U Svahu včetně pozemků pod komunikací, které nepatří 

obci, za 1.000,-Kč a pověřuje starostku uzavřením smlouvy. 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

V Praze – Slivenci dne  11.5.2011 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Simona Strauchová                                 RNDr. Jana Plamínková  
 zástupkyně starostky                                                  starostka 
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